

# Conditions

1. All Horses must be registered in any WAHO recognized studbook of state of Qatar by the closing date of entries.
2. **Title Show or A Show Champion Gold and Silver winners** are not allowed to take part in a C National show for the rest of that calendar year and the two calendar years following, unless the horse has passed from a yearling to junior, from junior to a senior category.
3. Show participation is only for the **individual owners**.
4. Horses that registered in 12<sup>th</sup> Qatar National Arabian Horse Show (Individual owners), are not allowed to take part in 9<sup>th</sup> Qatar National Arabian Peninsula Horse Show.
5. Anybody entering an overqualified horse will be liable to a fine of €600 and the horse will be disqualified.

1. أن يكون الخيل مسجل في كتاب الأنساب WAHO في دولة قطر .
2. التسجيل في هذه البطولة يقتصر على الملاك الأهالي فقط .
3. لا يسمح للأبطال الفائزين بالميدالية الذهبية في بطولات الألقاب و بطولات الفئة ( أ ) بالمشاركة في بطولة محلية من الفئة ( ج ) طوال باقي ذلك العام والعاميين التاليين ما لم يكن الجواد قد انتقل من فئة الصغار إلى فئة الكبار.
4. غير مسموح للخيل المشاركة في بطولة قطر المحلية الثانية عشر لجمال الخيل العربية الاصلية ( الملاك الأهالي ) ، أن تشارك في بطولة قطر المحلية التاسعة لخيل الجزيرة العربية الأصلية .
5. في حال قيام أي شخص بتسجيل جواد ذو تأهيل أعلى من المطلوب فسيتم تغريمه بغرامه مالية قدرها 600 يورو ويتم استبعاد الجواد.